
 
                                           Protokoll fört med Rutsbergs vägförening. 
                                                              2010-07-10 
       Närvarande: Marie Hjelte, Arne o Britt-Louise Andersson, Rita Gross, Björn Reichenberg, 
                            Björn Sturup,Evy Hult,Margareta Engström., Håkan Karlsson, Kerstin o Bengt 
Juhlin, Kristina o Lars Johansson, Anette o Göran Lagergren, Johan Strandberg 
                    Cecilia Widén  Daniel o Martin Nilsson och Margareta Neumann. 
 
1. Ordförande Evy Hult öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
2. Kallelsen godkändes. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Evy Hult och Margareta Neumann valdes till ordförande och sekreterare för mötet. 
5. Rita Gross valdes till justeringsman. 
6. Bengt Juhlin läste upp ekonomiredogörelsen för verksamhetsåret 09-07-01-10-06-30.     
Den godkändes.Innestående kassabehållning är 22663kr. 
7. Marie Hjelte läste upp revisionsberättelsen som godkändes. 
8. Ansvarsfriheten för styrelsen beviljades. 
9. Föregående protokoll gicks igenom. 
10. Parkeringsavgiften för år 2010 är 125kr./ nyttjandeplats. 
11. Medlemsregistret uppdaterades. Skickas ut via datorn. 
12. Ingen ändring av styrelsen . 
          
           Styrelsen: ordförande 1 år       Evy Hult 2011 
v. Ordförande 2år  Margareta Engström 2012 
sekr.   2år           Margareta Neumann 2012 
Kassör 1 år        Bengt Juhlin 2011 
styrelsemedl.2år Christer Wide´n 2012 
                          Håkan Karlsson 2012 
                          Karin Melander 2012 
 revisorer 2 år Kerstin Åhlund-Linnander 2012 
Ersättare 2år.   Stefan Melander 2012                         
13. Göran Lagergren erbjöd  sig att göra ett servitut om vägen. Han ringer även Margit 
Björkegren som är ägare till diket  som gränsar till vår väg. Björkegrens har sina ägor till 
försäljning så det kan ju bli förändringar. 
14. Vatten -och avloppsfrågan togs upp eftersom alla ägare fått information om   att det 
kommer  att kopplas till kommunen. Vi avvaktar. 
15. Vägavgiften oförändrad t.v 
16. Nya stadgar skrivs ut. Behandlas på nästa årsmöte. 
 
17. Inget gemensamt vägarbete. Alla gör en insats när det behövs. 
18. Nästa årsmöte blir hos fam. Andersson den 9juli 2011 kl.1600 
19. Ordförande Evy Hult tackade Fam. Gross-Reichenberg för att vi fick komma och för gott 
kaffe med dopp. 
 
 
 
    ….................................         …...................................            …................................... 



sekreterare                       ordförande                            justeringsman 
Margareta Neumann       Evy Hult                                  Rita Gross 
 


